
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 17.12.2019  
 
Vi ønsker å arrangere ei elevrådssamling for alle elevrådene i kommunen. Det ble ikke noe av 
dette i fjor, så vi håper virkelig a det blir noe av dette i år. Vi har fått et innspill på at 
elevrådsrepresentantene fra mellomtrinn også skal få lov til å være med på samlingen. Vi blir 
enige om at vi skal arrangere samlingen for elevrådene på ungdomsskole og videregående 
skole på grunn av økonomiske årsaker. Vi ønsker å invitere elevrådskontaktene på denne 
samlingen.  
 
Nora sjekker utgifter på leie av lokale.  
Vi blir enige om at det skal være i januar/februar.  
Mat og drikke: frukt, brød/bagetter 
 
Forslag til foredragsholdere:  
-EO 
-Siri 
-UFU 
-Bjørnar Buhaug (ordfører) 
-Tobias, Sigurd (demokrati på 123)  
 
 
 


